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 خش�ك تمرين كردن يعني چ�ه؟ تمريني كه 
بسياري از تيراندازان از آن انتقاد دارند. فرق آن با 

تمرين با ذهن چيست؟
تمرين با ذهن ممكن است بدون گرفتن حالت باشد اما در 
خشك تمرين كردن ما لباس هاي مخصوص تيراندازي را 
مي پوشيم، از همه تجهيزات اس��تفاده مي كنيم، وارد خط 
مي شويم و در واقع اداي تير زدن را درمي آوريم. به اين معني 
كه فقط تمرين تير زدن را انج��ام مي دهيم و از آنجا كه تير 

واقعي نداريم فقط ماشه مي چكانيم. 
خشك تمرين كردن يكي از تمرينات تيراندازي 
محسوب مي شود يا صرفا به خاطر كمبود فشنگ 

مجبور به انجام آن مي شويد؟
پنج تا 10 دقيقه اگر اين كار انجام شود مي توان آن را جزئي 
از تكنيك هاي تمريني به حساب آورد اما بيشتر از آن قطعاً 
به خاطر نداشتن فشنگ است. چراكه ما نزديك به 45 دقيقه 
تا يك ساعت خشك تمرين مي كنيم. فكرش را بكنيد در هر 
سه وضعيت چنين وضعيتي داريم و نزديك به سه ساعت 
اينگونه تمرين مي كنيم. اين در حالي است كه مدت هاست 
ما مجبوريم با اين شيوه تمرين كنيم و متأسفانه همچنان 
اين مشكل پابرجاست. زمان زيادي تا المپيك باقي نمانده و 
براي آنكه بتوانيم در اين رويداد مهم بهترين عملكرد را داشته 
باشيم مي بايست با آمادگي بالا پا به مسابقات بگذاريم. اما 
نداشتن فشنگ كافي هميشه در برنامه هاي آماده سازي تيم 
اخلال ايجاد كرده، هرچند كه ملي پوشان تيراندازي ايران و 
به ويژه بانوان اين رشته همواره همه مشكلات را پشت سر 
گذاشته اند و به رغم همه كاستي ها باز هم افتخارات زيادي 

براي كشورمان كسب كرده اند. 
تيم بانوان تيراندازي با همين تمرينات خشك 
و بدون داش�تن فش�نگ كافي توانستند چهار 
سهميه المپيك را به دست بياورند. در صورتي 
كه چنين مشكلاتي وجود نداشت چند سهميه 

مي گرفتيد؟

قطعاً درخشش بهتري داشتيم. مطمئن باشيد اگر كمبود 
فشنگ نبود تيم مردان س��هميه هاي بيشتري مي گرفت و 
دختران هم س��هميه هاي خود را تكميل مي كردند. شايد 
اتفاقات بهتري مي افتاد. خود من در مسابقات قهرماني آسيا 
خيلي به كسب مدال طلا نزديك بودم و مي توانستم قهرمان 
شوم. تا به امروز ثابت كرده ايم با امكانات محدودي كه داريم 
نتايج خوبي گرفته ايم. قطعاً اگر امكانات بهتر ش��ود بهتر از 
اين ها خواهيم درخشيد. مهيا بودن شرايط لازمه موفقيت 
در ورزش است. در صورتي كه مسئولان بتوانند بستر را براي 
آماده سازي ملي پوشان آماده كنند آنها نيز قطعاً تمام سعي 
خود را مي كنند تا خوش بدرخشند و پاسخ زحمات مسئولان 
را بدهند. در تيراندازي البته مسئولان فدراسيون و به ويژه 
آقاي  هاشمي هرگز از هيچ كمك و تلاشي فروگذار نبوده اند. 
شما آخرين سهميه تيراندازي ايران را در المپيك 
2016 ريو كسب كرديد. رسيدن به اين موفقيت 

چه حسي دارد؟
براي من خيلي جالب بود كه در المپيك لندن من اولين نفري 
بودم كه سهميه گرفتم و در اين دوره نيز آخرين سهميه را من 
به نام ايران ثبت كردم. شروع و پايانش با خودم بود )با خنده(. 
خيلي خوشحالم كه توانستم به اين افتخار برسم چراكه اين 
آخرين فرصت براي كسب سهميه بود به همين دليل فشار 
مسابقات واقعاً بالا بود. خدا خواست و تلاش هاي من به ثمر 
نشس��ت. اميدوارم در المپيك نيز بتوانم نتايج درخش��اني 

كسب كنم. 
از روز مس�ابقه و فش�ار زيادي كه براي كس�ب 

سهميه تحمل كرديد برايمان بگوييد. 
كشورهايي كه در قهرماني آس��يا حضور داشتند همگي با 
آمادگي بالا و براي رسيدن به سهميه پا به مسابقات گذاشته 
بودند. كار براي ما بس��يار دش��وار بود چراكه اش��اره كردم 
فشنگ براي تمرين نداشتيم. در تفنگ بادي كار راحت تر 
از تفنگ خفيف است به اين دليل كه ساچمه براي تمرين 
داريم اما فشنگ نداشتيم. مدت هاست كه فشنگ به يكي از 

مشكلات هميشگي ما تبديل شده كه اميدوارم براي المپيك 
و موفقيت در اين آوردگاه اين معضل بزرگ از بين برود. بايد 
به اين نكته اشاره كرد كه حريفان آسيايي براي ما سخت تر 
از ساير كشورها هستند. با كش��ورهايي از جمله ژاپن، كره، 
هند، مغولستان و سنگاپور در فينال رقابت كردم. در المپيك 
نيز كشورهايي چون آلمان، امريكا و صربستان نيز به جمع 

مدعيان آسيايي اضافه مي شوند. 
پس از كسب مدال نقره هم كه مدالتان را به رهبر 

معظم انقلاب تقديم كرديد. 
قبل از سفر به هند  )براي شركت در قهرماني آسيا( ديداري 
با حضرت آقا داشتيم و ايشان گفتند كه با هر مسابقه ما پاي 
تلويزيون مي نشينند و براي ما دعا مي كنند. واقعاً به دعاي 
ايشان نياز داريم. ايش��ان بزرگ ترين حامي ورزش هستند 
و پشت ما به ايشان گرم اس��ت و اميدوارم براي المپيك هم 
برايمان دعا كنند. اين كوچك ترين كاري بود كه مي توانستم 

در قبال زحمات ايشان انجام دهم و خوشحال شان كنم. 
دوست داريد حالا كه سهميه المپيك گرفته ايد 

باز هم با رهبري ديدار داشته باشيد؟
حتماً چراكه نه. 

فكر مي كنيد چق�در از نقطه نظرات ايش�ان در 
ورزش و ب�ه وي�ژه ورزش بانوان اجرايي ش�ده 

است؟
قطعاً حرف ايشان براي همه سند است ولي انسان كمال گرا 
اس��ت و اميدوارم اگر جايي هم كم و كاستي هست هرچه 

زودتر برطرف شود. 
شما تنها بانوي ملي پوش تيراندازي هستيد كه 
از پوشش چادر استفاده مي كنيد. فكر مي كنيد 
حضور شما در المپيك چه بازتابي در رسانه هاي 

جهان خواهد داشت؟
چادر پوششي است كه خودم آن را انتخاب كرده ام. المپيك 
بزرگ ترين رويداد ورزشي دنياست و وقتي در المپيك لندن 
با اين پوشش حاضر شدم توجه همه كشورها به اين مسئله 

جلب شد. تقريباً همه رسانه ها در اين باره صحبت كردند و فكر 
مي كنم اولين بار هم يك رسانه آلماني اين خبر را منتشر كرد. 

مصاحبه هاي زيادي با من در اين باره انجام شد. 
حضور با حجاب اسلامي در ميادين ورزشي براي 

بانوان ورزشكار چه مزيتي دارد؟
باز هم مي گويم حجاب من انتخ��اب خودم بود و اين خودم 
بودم كه چادر را انتخاب ك��ردم. در واقع حجاب من ربطي 
به ورزش و تيران��دازي ندارد. پيش از اينك��ه من به صورت 
حرفه اي ورزش را ش��روع كنم حجاب برتر را انتخاب كرده 
بودم. در عين حال بايد به اين مس��ئله توجه داشت كه هر 
ورزشكاري در حقيقت نماينده كشورش در تورنمنت هاي 
بين المللي است. تمامي ورزشكاران هم در هر رشته اي كه 
باش��ند براي اهتزاز پرچم كشور مي كوش��ند. بانوان نيز در 
جبهه فرهنگي نماينده ايران هستيم. از همين رو من ترجيح 
مي دهم با حجاب اسلامي نماينده خوبي براي كشورم باشم. 
حجاب من بر اساس يك باور ايماني و قلبي بوده و يك علاقه 

ارزشي محسوب مي شود. 
براي موفقيت در المپيك چه برنامه اي داريد؟

اولين مسئله اي كه اميدوارم به زودي حل شود مشكل كمبود 
فشنگ است. دعا مي كنم اين مشكل هرچه زودتر مرتفع شود. 
رئيس فدراسيون خيلي تلاش كردند كه ما براي رسيدن به 
المپيك با فشنگ تمرين كنيم. اميدوارم آن مقدار فشنگي كه 
نياز داريم هرچه زودتر فراهم شود. بقيه تمرينات زير نظر آقاي 
لازلو است و او هرچه بگويد ما انجام مي دهيم. نمي دانم چقدر 
از برنامه ريزي ها عملي مي شود ولي اميدوارم همه برنامه ها 

براي رسيدن به آمادگي مطلوب به مرحله اجرا برسند. 
برخي از ورزش�كاران پس از رسيدن به سهميه 
المپيك اشباع مي ش�وند و در حقيقت گرفتن 
سهميه نهايت هدفشان اس�ت. شما كه دوست 

نداريد در ريو توريست باشيد؟
من يك بار المپيك را تجربه ك��ردم. در لندن نتيجه خوبي 
گرفتم و تلاش مي كنم در ريو نيز بهتر از لندن ظاهر شوم. در 

دوره گذشته در تفنگ سه وضعيت خيلي خوب كار 
كردم و در حالي كه من چهار سال پيش تجربه زيادي 
نداشتم توانستم بسياري از حريفان قدرم را پشت سر 
بگذارم. حريفان آلماني، امريكايي، ايتاليايي و چيني 
را پشت سرگذاشتم و با اختلاف دو نمره از مدال برنز 
چهاردهم شدم. در واقع در المپيك بهترين ركوردم 
را كسب كردم. تلاش مي كنم كه المپيك ريو يكي از 

رؤيايي ترين مسابقات برايم باشد. 
تيراندازي در س�ال هاي اخير رش�د قابل 
توجه و محسوس�ي داش�ته اس�ت. فكر 
مي كنيد توجه مسئولان به اين رشته قابل 

قبول بوده است؟
انسان به دنبال بهتر ش��دن و بهترين است. جا دارد 
مسئولان توجه بيشتري به اين رشته داشته باشند. 
اگر اشتباه نكنم تيراندازي امس��ال همسان با ساير 
رشته هاي مدال آور توانسته سهميه المپيك بگيرد. 
اميدوارم همانطور كه توانستيم سهميه هاي زيادي 
به دست بياوريم مدال هاي خوشرنگي هم در المپيك 

بگيريم. 
به عنوان ي�ك المپي�ن توق�ع خاصي از 

مسئولان داريد؟
در حال حاضر تمام تسهيلات براي بچه هايي است 
كه در المپيك يا بازي هاي آسيايي مدال مي گيرند. 
متأس��فانه در ورزش ما اكثر ورزش��كاران تمام عمر 
خود را صرف ورزش مي كنند. ش��ايد جايزه خاصي 
براي مدال آوران در نظر گرفته شود اما اين پاداش ها 
موقتي است و هيچ آينده مشخصي براي ورزشكاران 
وجود ندارد. اين مهم ترين مس��ئله اي است كه همه 
ورزشكاران را آزار مي دهد. بچه هاي تيراندازي هيچ 

كدام بيمه نيستند. شايد ليگ تيراندازي ايران از نظر 
فني در سطح بالايي قرار داشته باشد اما از نظر مبالغ 
قراردادها اصلًا به هيچ وجه حرفه اي نيست. دررشته 
ما بچه ها دلي كار مي كنند. فكر مي كنم قوانين ليگ 
نيازمند اصلاحات اس��ت و اينكه رش��ته تيراندازي 

نيازمند حضور چند اسپانسر است. 
فكر مي كنيد تلاش هاي  هاش�مي، رئيس 
فدراس�يون تيراندازي ب�ه تنهايي براي 

پيشرفت اين رشته كافي است؟
از قديم گفته اند يك دس��ت صدا ندارد. واقعاً سخت 
است كه يك نفر به تنهايي همه كارها را انجام دهد. 
بدون شك آقاي  هاشمي هم از اين قاعده مستثني 

نيست. 
حضور لازل�و در رأس كادرفن�ي تيم ملي 
تيراندازي چه تأثيري در رشد و المپيكي 

شدن اين رشته داشته است؟
تمام مدال آوري تيراندازي از زماني ش��روع شد كه 
لازلو به ايران آمد و هدايت تيم ملي را برعهده گرفت. 
البته در اين بين نبايد زحمات مسئولان فدراسيون را 
ناديده گرفت. لازلو يكي از بهترين مربيان جهان است 

و جزو 10 مربي برتر دنيا محسوب مي شود. 
در مس�ابقات هند با سلاح جديد سهميه 

گرفتيد؟
بله سلاح قبلي كيفيت خوبي نداشت و به درخواست 

سرمربي من سلاحم را عوض كردم. 
از مس�ابقات كويت هم كه ق�رار بود در 
آن سهميه المپيك توزيع شود برايمان 

بگوييد. 
تلاش زيادي براي حضور در مس��ابقات كويت كرده 
بوديم. چراكه قرار بود اين رقابت ها جزئي از مسابقات 
كسب سهميه باشد و همه براي رسيدن به سهميه 
تلاش ك��رده بوديم. منتها يك روز قب��ل از اينكه به 
كويت اعزام ش��ويم به ما خبر دادند در اين رقابت ها 
اصلًا سهميه توزيع نمي شود. اين موضوع واقعاً براي 
ما غير قابل تصور ب��ود و برخ��ي از برنامه هايمان را 
به هم ريخت. با اين حال تمامي نفرات اعزامي تمام 
تلاش خود را كردند تا بهترين نتيجه را كسب كنند. 
خوشبختانه من هم توانستم ركورد بزنم. در ماده سه 
وضعيت ركورد 586 امتياز را زدم. اين ركورد پيش از 
اين با امتياز 584 در دست الهه احمدي بود. پيش از 
مسابقات آسيايي كويت اردويي 10 روزه در  هانوفر 
آلمان داشتيم كه به آمادگي ما در ماده خفيف كمك 
زيادي ك��رد. تنها 10 روز با فش��نگ تمرين كرديم. 
من به حدي از آمادگي رس��يدم كه توانستم ركورد 
برون مرزي سه وضعيت را بشكنم و به فينال راه پيدا 
كنم. در فينال نيز مي توانستم مدال بگيرم كه سلاحم 
مشكل داشت و باعث شد در امتيازها عقب بيفتم. اگر 
در رقابت هاي كويت سهميه توزيع مي شد مطمئن 
باشيد با ركوردهايي كه ملي پوشان ايران زدند قطعاً 

چند سهميه در تفنگ و تپانچه نصيب ما مي شد. 
فكر مي كنيد بانوان ايران در المپيك چه 

نتيجه اي را كسب كنند؟
ش��ك ندارم كه در اين دوره نسبت به گذشته شاهد 
درخشش هرچه بيشتر بانوان در المپيك خواهيم بود. 
قطعاً با تلاشي كه بانوان ورزشكار انجام مي دهند انتظار 

ديگري از آن ها نمي رود. 
تا حالا ش�ده ك�ه در رقابتي گري�ه كرده 

باشيد؟
يك بار زماني كه مدال بازي هاي آسيايي را از دست 
دادم واقعاً ناراحت شدم. با بدشانسي اين اتفاق افتاد. 
در آن رقابت 0/2 از نفر دوم كم آوردم و چهارم شدم. 
تيرانداز مالزيايي نفر سوم شد و برنز گرفتم. مربي ام نيز 

همراه با من گريه مي كرد. 
حمايت مس�ئولان و مردم همدان از شما 

چطور بوده است؟
خوشبختانه اس��تقبال خوبي از من شد. حمايت ها 
هم در آينده معلوم مي شود. من تنها المپيكي استان 
همدان هس��تم. فعلًا كه قولي از طرف مس��ئولان 

استان داده نشده اما اميدوارم همه مسئولان از همه 
ورزشكاران حمايت كافي داشته باشند. يك ورزشكار 
براي آنكه در المپيك به هدفش برس��د به حمايت 

مسئولان تا المپيك نياز دارد. 
يك ورزشكار براي آنكه به بالاترين سطح 
ورزش يعني حضور در المپيك برسد به چه 
حمايت هايي از سوي مسئولان، جامعه و 

خانواده نياز دارد؟
براي موفقيت يك ورزشكار و رسيدن به عرصه قهرماني 
بسياري از عوامل دخيل هستند. به ويژه كه تيراندازي 
رشته اي است كه نياز به آرامش دارد. در صورتي كه 
حمايت ها همه جانبه و هميش��گي باشد مي توان به 
نتيجه گرفتن ورزشكاران اميدوار بود. طبيعتاً هرچه 
بيش��تر و بهتر به قهرمانان و ورزش��كاران رسيدگي 
كني��م در تورنمنت هاي مختلف ثم��ره توجهات را 

خواهيم ديد. 
چطور شد كه رشته تيراندازي را انتخاب 

كرديد؟
علاقه زيادي به تيراندازي داشتم. از سال 86 شروع 
كردم، در سال 87 به تيم ملي جوانان راه يافتم و در 
سال 88 نيز با وجود آنكه هنوز سن و سالي نداشتم 
عضو تيم ملي بزرگسالان ش��دم. البته قبل از اينكه 
به صورت حرفه اي تيراندازي را شروع كنم به صورت 
آماتور واليبال بازي مي كردم اما آسيب ديدگي كه برايم 
ايجاد شد مانع از اين شد كه فعاليتم را در اين رشته 
ادامه دهم. بايد بگوي��م از اينكه تيراندازي را انتخاب 

كردم راضي و خوشحال هستم. 
دختران ايراني را تش�ويق مي كنيد كه به 

رشته تيراندازي روي بياورند؟
صد در صد. البته هر كسي كه از من سؤال مي كند در وهله 
اول مي گويم كه به علاقه تان توجه كنيد و به رشته اي 
برويد كه واقعاً دوس��تش داريد. علاقه شخصي يكي از 

عواملي است كه در موفقيت ورزشكاران نقش دارد. 
فارغ التحصيل رش�ته فيزيك از دانشگاه 
بوعل�ي همدان هس�تيد. اين رش�ته چه 

تناسبي با تيراندازي دارد؟
دو س��ال قبل از آنكه وارد دانشگاه ش��وم به صورت 
غير حرفه اي تيراندازي مي كردم. فكر مي كنم فيزيك 
تمام پديده هاي طبيع��ي و غيرطبيع��ي را توجيه 

مي كند. 

 مه لقا جام بزرگ، ملي پوش المپيكي تيراندازي بانوان در گفت و گو با »جوان«:

حجاب برتر را خودم انتخاب كردم

اميدوارم با دعاي حضرت آقا
  المپيك  رؤيايي ترين مسابقه ام باشد

   شيوا نوروزي
رسيدن به بالاترين سطح قهرماني افتخاري است كه 
نصيب هر ورزشكاري نمي شود. تنها كساني به اين 
افتخار مي رسند كه براي دس�تيابي به اهداف شان 
به شكلي خستگي ناپذير تلاش كنند. در سال هاي 
اخير بانوان ورزش ايران يك به يك قله هاي افتخار را 
فتح كرده اند. اين در حالي است كه پيشرفت ورزش 
بانوان تنها مختص يك رشته و يك نفر نمي شود. پس 
از انقلاب اسلامي رشد ورزش سرعت قابل توجهي به 
خود گرفت تا جايي كه زنان ورزشكار بيش از پيش در 
عرصه هاي ورزشي حاضر شدند و بارها از نام و اعتبار 
كشورمان دفاع كردند. در اين بين تيراندازان نقش 
بسزايي در درخش�ش ورزش ايران داشتند. مه لقا 
جام بزرگ يكي از همين تيراندازاني است كه علاوه 
بر كسب عناوين مختلف براي دومين دوره متوالي 
سهميه المپيك را نيز به دس�ت آورده است. بانوي 
تيرانداز از معدود ورزش�كاراني است كه با حجاب 
كامل اس�لامي در ميادين ورزش�ي حاضر شده و با 
حريفان به رقابت پرداخته است. ملي پوش همداني 
نخستين زن ايراني بود كه سهميه المپيك )لندن( 
را در تفنگ ب�ادي 10 متر كس�ب ك�رد. جام بزرگ 
مدال هاي نقره و برنز بازي هاي آسيايي 2010 و مدال 
طلاي دانشجويان جهان را به گردن آويخته است. 
بانوي تيرانداز در مس�ابقات قهرماني آسيا در ماده 
سه وضعيت س�هميه المپيك ريو را به دست آورده 
است. در ادامه گفت و گوي »جوان« با مه لقا جام بزرگ 

را مي خوانيد. 

قبل از سفر به هند  )براي شركت در 
قهرماني آس�يا( ديداري با حضرت 
آقا داشتيم و ايشان گفتند كه با هر 
مسابقه ما پاي تلويزيون مي نشينند 
و براي ما دعا مي كنند. واقعاً به دعاي 
ايشان نياز داريم. ايشان بزرگ ترين 
حامي ورزش هس�تند و پشت ما به 
ايشان گرم اس�ت و اميدوارم براي 
المپي�ك هم برايم�ان دع�ا كنند. 
اي�ن كوچك تري�ن كاري ب�ود كه 
مي توانستم در قبال زحمات ايشان 
انجام ده�م و خوشحال ش�ان كنم

براي م�ن خيلي جال�ب ب�ود كه در 
المپيك لندن من اولي�ن نفري بودم 
كه س�هميه گرفتم و در اين دوره نيز 
آخرين س�هميه را من به ن�ام ايران 
ثبت كردم. شروع و پايانش با خودم 
بود. خيلي خوشحالم كه توانستم به 
اين افتخار برسم چراكه اين آخرين 
فرصت براي كس�ب س�هميه بود به 
همين دليل فشار مسابقات واقعاً بالا 
بود. خدا خواست و تلاش هاي من به 
ثمر نشست. اميدوارم در المپيك نيز 
بتوانم نتايج درخش�اني كسب كنم

   فريدون حسن
 وقتي رهبر معظم انقلاب، قهرماني با حجاب بانوي 
ايراني را ارزش��مندتر از بالا رفت��ن پرچم توصيف 
مي كنند و يا وقت��ي حضور و م��دال آوري بانوان در 
رقابت هاي بين المللي و المپي��ك را مايه مباهات و 
افتخار نظامص اسلامي ايران عنوان مي كنند ديگر 

چه چيزي مي توان گفت يا نوشت.
بگذريم كه به رغم اين هم��ه توجه حضرت آقا بعضاً 
حرف هايي زده مي شود از سر كوته بيني ، از سر جمود 
فكري و از سر خشكه مقدس بازي برخي آقايان كه 
هميشه در طول تاريخ وجود چنين آدم هايي در كنار 
بزرگان تيشه به ريشه اسلام و شيعه زده است مگر 
نه اينكه به اس��م قرآن جلوي قرآن مجسم و ناطق 
اميرالمؤمنين ايستادند و ش��د آنچه كه نبايد، حالا 
هم قصه همان اس��ت. آقا اولاد صالح اميرالمؤمنين 
اس��ت و برخي تاب ديدن ندارند و جولان مي دهند 

در عرصه سيمرغ!
بايد به احترام بانوي ايراني از جا برخاس��ت. اين را 
حضرت آقا مي گويد، بايد دست به سينه گذاشت 
براب��ر بانويي كه ام��روز بر خلاف تم��ام تاريخ اين 

سرزمين با افتخار پرچم س��ه رنگ كشورمان را در 
ميادين بين المللي بالا مي ب��رد؛ كاري كه خيلي از 
مدعيان مرد از عهده آن عاجزند. بايد س��ر تعظيم 
فرود آورد برابر مادراني كه در شرايط نابرابر مقابل 
حريف��ان پيروز از مي��دان خارج مي ش��وند. چون 
معتقدن��د حفظ حج��اب و صيان��ت از گوهر پاك 
وجودشان ارزش��مندتر از كس��ب مدال و سكوي 
قهرماني اس��ت اما هم اين را حفظ مي كنند و هم 
دومي را به دس��ت مي آورند، راستي مقابل چنين 
بانواني چگونه بايد ايستاد، نه با احترام؟ نه با خضوع 
و خش��وع؟ كه اگر جز اين باش��د توهيني اس��ت 
نابخشودني به آنها كه از دامنش��ان مرد به معراج 

مي رود، به آنها كه بهشت زير پايشان است.
رهبر فرزانه انقلاب خوب زنان سرزمينم را توصيف 
مي كنند. اينقدر خوب ك��ه ديگر جايي براي عرض 
اندام بقيه باقي نمي  ماند،  وقتي كار آنها را با عظمت 
عنوان مي كند، وقتي در ديدار با فاتحان اورست در 
سال 84 عنوان فرمودند دستتان درد نكند، پايتان درد 
نكند، كار بزرگي انجام داديد، شما با فرهنگ خودتان 
به اورست رفتيد، پرچم »يا فاطمه الزهرا« روي ارتفاع 

هشت هزار و هشتصد متري فرهنگ شماست.
حالا بگذار برخي با يك مش��ت اراجيف سعي كنند 
ورزش بانوان و بانوان بزرگ و عزتمند ايران اسلامي 
را كوچك جل��وه دهند  كه ناگفته پيداس��ت فقط 
خودش��ان را مضحكه عام و خاص كرده اند حالا هر 

لباس و وضعيتي مي خواهند باشند.
به احترام بانوي ايراني بايد از جا برخاست، به احترام 
اين پرچمداران حجاب و عفت در جهان بايد ايستاد و 
به احترام اين مبلغان بزرگ مكتب فاطمه زهرا )س( 
و زينب كبري )س( بايد سر تعظيم فرود آورد، زناني 
كه حتماً  با توجهي كه امروز از ولي فقيه زمان خويش 
مي بينند، اميدوارتر از گذشته به فتح سكوهاي بزرگ 
افتخار براي ايران و بانوان قهرمانش مي انديش��ند. 
كارزار بزرگ المپيك 2016 ريو و رقابت هاي آسيايي 
2018 ميدان ترك تازي بانوان ورزشكار ايران اسلامي 
است، مياديني كه حتماً بانوان ايران براي چندمين 
بار افتخاراتشان را با عش��ق و از سر اخلاص و ارادت 
تقديم مقام معظ��م رهبري خواهند ك��رد. پس به 
احترام تمامي بانوان نجيب و عفيف كش��ورم از جا 

برمي خيزيم.
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